

Title (en)

ROPE TERMINATING DEVICE.

Title (de)

VORRICHTUNG AN EINEM SEILENDE.

Title (fr)

DISPOSITIF DE TERMINAISON DE CABLE.

Publication

EP 0231295 A1 19870812 (EN)

Application

EP 86904749 A 19860807

Priority

AU 183585 A 19850807

Abstract (en)

[origin: WO8700898A1] A rope terminating device (10) comprising an attachment means (18), a first member (11) having a threaded surface (12) and a boss (13), a second member (17) having a threaded channel portion (15) to accept a rope (20) and a slot (16), and a cover member (22) to be screwed over the members (11) and (17) thus causing boss (13) to urge rope (20) into slot (16) whilst free end (21) of attachment means (18) is brought into cooperation with second member (17) to thereby form a closed attachment means.

Abstract (fr)

Un dispositif de terminaison de câble (10) comprend un moyen de fixation (18), un premier organe (11) possédant une surface filetée (12) et un bossage (13), un second organe (17) présentant une partie (15) de canal filetée destinée à recevoir un câble (20), et une encoche (16), et un cache (22) destiné à être vissé sur les organes (11) et (17), amenant ainsi le bossage (13) à solliciter le câble (20) en direction de l'encoche (16) tandis que l'extrémité libre (21) du moyen de fixation (18) coopère avec le second organe (17) pour former ainsi un moyen de fixation fermé.

IPC 1-7

F16G 11/04

IPC 8 full level

F16G 11/00 (2006.01); **F16G 11/04** (2006.01); **F16G 11/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

F16G 11/025 (2013.01); **F16G 11/143** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700898A1

Cited by

US8070457B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700898 A1 19870212; EP 0231295 A1 19870812

DOCDB simple family (application)

AU 8600225 W 19860807; EP 86904749 A 19860807